

တမ်းတမ်းအကျ

Fairview တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာဖဲးတာမၤသနာဉ်

ဖီလစံဉ်

ကျိဉ်စုဂ့ၢ်ဝီတာတိစၢၤမၤစၢၤဖီလစံဉ်

တာပညိဉ်ကျိဉ်စိ

Fairview တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာဖဲးတာမၤသနာဉ်ဒီး HealthEast (တပုၤယိ, "Fairview") အိဉ်ယံာ်တုာ်ဝဲဒီးတာစံဉ်စိၤလၢအဟ့ၣ်လီၤတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာကွဲးလၢအိဉ်ဒီးအကံာ်အစိအပူၤဆါတဖၣ်လၢအဆိဉ်လၢပပုၤတဝါအပူၤလၢတအိဉ်ဒီးတာကွဲးမဲာ်အဝဲသ့ၣ်အတာသ့တာဘဉ်ဟ့ၣ်တာအပူၤကန့ၢ်တန့ၢ်ဘဉ်စါန့ၣ်လီၤ. Fairview သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်လၢပုၤဆါတနီၤဟ့ၣ်တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာကွဲးတာမၤစၢၤတဖၣ်လၢအလီၤအိဉ်လၢကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပၤအပူၤခဲလၢာ် မ့တမ့ၢ် တနီၤတန့ၢ်ဘဉ် မ့ၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်တအိဉ်ဒီးတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာမၤစၢၤတာအုဉ်ကီၤမ့တမ့ၢ် မ့ၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်အတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာကွဲးအပူၤတလၢကွဲးတာလၢအဝဲသ့ၣ်ဟ့ၣ်ဝဲန့ၢ်တဖၣ်အယိန့ၣ်လီၤ. ဒ်သိးတာကဟ့ၣ်လီၤတာဟ့ၣ်သးကညိၤတာကွဲး (Charity Care) လၢအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲ မ့တမ့ၢ် ကျိဉ်စုဂ့ၢ်ဝီတာတိစၢၤမၤစၢၤအဂၤဆူပုၤလၢအိဉ်ဒီးတာလိဉ်ဘဉ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်, အိဉ်ဒီးတာဖဲးတာမၤအကျိဉ်အကျဲလၢကသံဉ်ပုၤဆါအတာကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလၢ Charity Care အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖီလစံဉ်တာဟံဉ်ဖျါ - Fairview အာဉ်လီၤသးမၤတာလၢကမၤဂ့ၢ်ထီၣ်ပုၤတဝါအတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူန့ၣ်လီၤ. ဖီလစံဉ်အံၤဟံဉ်ဖျါထီၣ် Fairview ကျိဉ်စုဂ့ၢ်ဝီတာတိစၢၤမၤစၢၤဖီလစံဉ်အတာဖဲးတာမၤကွဲးဂီၤသနာဉ်အါမံၤအါကလုာ်န့ၣ်လီၤ.

တာဂ့ၢ်တာကျိဉ်အစိပညိဉ်တဖၣ် -

ကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါလၢအလီၤအိဉ်တဖၣ်

ကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတာကွဲးလၢအလီၤအိဉ်မ့ၢ်ဝဲတာထံဉ်တာဆိကမိဉ်လၢကသံဉ်သရဉ်ကူစါယါဘျါအုဉ်ကီၤတာ (credentialed physician) ဒီးဒ်တာကွဲးထွဲအပတီၢ်ဟဲဝဲအသိး, လၢအမ့ၢ်ဝဲတာလိဉ်ဘဉ်လၢအိဉ်ဒီးအဂ့ၢ်အခါး-

- လၢကဒိသဒါတာဆုးတာဆါ, တာဆါတာအိဉ်သး, မ့တမ့ၢ် ကွဲးဂီၤတလၢတပုၤ စးထီၣ် မ့တမ့ၢ် နးထီၣ်,
- လၢကမၤတာယုထီၣ်သ့ၣ်ညါတာဆါပနီဉ်တဖၣ်,
- လၢကဟ့ၣ်လီၤတာကူစါယါဘျါလၢအဆါအုဉ်စါအုဉ်ထွဲ, လၢတာယါဘျါအိၤသ့ မ့တမ့ၢ် လၢတာမၤပုၤက့ၢ်ဂံၢ်ဘါလၢနီၢ်ခိမိဉ်ပုၤ, တာဟံဉ်သ့ၣ်ဟံဉ်သး ဒီး/မ့တမ့ၢ် ခိဉ်န့ၣ်သးအတာဆိကမိဉ်တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာအိဉ်သးတဖၣ်အဂီၢ်, ဒီး/မ့တမ့ၢ်
- ကတိစၢၤမၤစၢၤပုၤတဂၤစုဉ်စုဉ်လၢကမၤန့ၢ် မ့တမ့ၢ် ပၤယာ်တာအိဉ်ဒီးတာသ့တာဘဉ်လၢကမၤတန့ၢ်ဘဉ်တန့ၢ်တာဟူးတာဂဲၤတဖၣ်, ကွဲးထံဆိကမိဉ်တာသ့တာဘဉ်လၢပုၤတဂၤစုဉ်စုဉ်အတာဖဲးတာမၤအပူၤဒီးကွဲးထံဆိကမိဉ်တာသ့တာဘဉ်လၢအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလၢပုၤလၢအသးန့ၣ်ထဲသိးသိးတဖၣ်အဂီၢ်စုာ်ကိးန့ၣ်လီၤ.
- တာကွဲးထွဲလၢအလီၤအိဉ်လၢကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပၤပုၤယုဒီးပုၤဆါလၢအထီၣ်ကူစါယါဘျါအသးလၢတာဆါဟံဉ်ဒီးပုၤဆါလၢတာချါတာမၤစၢၤတဖၣ်ဒ်တာဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤအိၤလၢ တာဂ့ၢ်ခိဉ်တိ XIX ဝဲဒ်ဒရၢဉ်ပုၤဂ့ၢ်ဝီတာတိစၢၤဘဉ်ဘာတာသိဉ်တာသိ (Title XIX of the Federal Social Security Act) အဖီလၢ, ဒီးပုၤဆါလၢထီၣ်ကူစါသးလၢတာဆါဟံဉ် မ့တမ့ၢ် ပုၤဆါလၢတာချါတာဆါဟံဉ်တာမၤစၢၤတဖၣ်လၢလၢဘဉ်တာကျါဘာမၤစၢၤအိၤလၢဒီးဘဉ်တာကွဲးထံဆိကမိဉ်အိၤလၢတာအလီၤအိဉ်လၢကသံဉ်ကသီတကပၤလၢ တာဂ့ၢ်ခိဉ်တိ XVIII ဝဲဒ်ဒရၢဉ်ပုၤဂ့ၢ်ဝီတာတိစၢၤဘဉ်ဘာတာသိဉ်တာသိ (Title XIX of the Federal Social Security Act) အဖီလၢန့ၣ်လီၤ. တကးဒီးဘဉ်, တာကွဲးထွဲလၢတာဟ့ၣ်လီၤအိၤလၢတာဆါဟံဉ်တာသ့ၣ်ထီၣ်အပူၤခိဖျိတာမၤယုဒ်မၤသကိးတာ မ့တမ့ၢ် LLC လၢတာဆါဟံဉ်ပၤဘဉ်ကျိဉ်စု မ့တမ့ၢ် တာန့ၢ်ဘျါးစုအထိးနါစုအုအုအံၤကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလၢကျိဉ်စုဂ့ၢ်ဝီတာတိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တာမၤစၢၤတဖၣ်တာကဘဉ်မၤအိၤဒ်ထံကီၢ်ကသံဉ်ကသီတာဖဲးတာမၤအတီၢ်ပတီၢ်လၢအါတက့ၢ်တာကွဲးထံဆိကမိဉ်အိၤလၢတာမၤစၢၤအဆါကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. တာမၤစၢၤတခါစုဉ်စုဉ်န့ၣ်ကဘဉ်အိဉ်ဒီးတာအပူၤ, တာဆါကတီၢ်လၢလၢလိဉ်လိဉ်ဒီးတာမၤအတက့ၢ်လၢကမၤန့ၢ်တာလၢအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလၢကတုၤထီၣ်ဒီးအတာပညိဉ်ဖီတၢဉ်န့ၣ်လီၤ.
- တာကွဲးထွဲလၢအလီၤအိဉ်လၢကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပၤ န့ၣ်တပုၤယုဒီးတာမၤစၢၤတဖၣ်လၢအမ့ၢ်ဝဲစ့အုဉ်တာမၤကွဲးတာမၤစၢၤတဖၣ် (Experimental Interventions) မ့တမ့ၢ် တာကွဲးကွဲးကယၢဖဲးဘဉ်တဖၣ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.
- တာဆါတာအိဉ်သးအဂၤတဖၣ်လၢအဆိဉ်ထွဲမၤစၢၤကသံဉ်ကသီတာလိဉ်ဘဉ်တဖၣ်လၢတာကူစါယါဘျါလီၤလီၤဆိဆိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်ပုၤယုဒီး -
  - o စ့အုဉ်တာအုဉ်သးလၢအကံာ်အစိအပတီၢ်ထီၣ်လၢပုၤဆါလၢအိဉ်ဒီးတာဆါတာအိဉ်သးလီၤဆိဒ်တာတဖၣ်ကန့ၢ်ဘျါးလၢတာကူစါယါဘျါလၢတာယုထီၣ်တဖၣ်,
  - o တာန့ၢ်ဘျါးအကလုာ်လၢအမ့ၢ်ဝဲတာလၢအရ့ဒိဉ်လၢကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပၤ, ဒီး/မ့တမ့ၢ်
  - o တာကူစါယါဘျါအကျိဉ်အကျဲအဂၤတဘာ်လၢအပူၤဘဉ်ဒီးတာပၤဆုာ်အကျိဉ်အကျဲလၢတာကွဲးထံဆိကမိဉ်ဒီးဂ့ၢ်လိဉ်အိၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

စ့အုဉ်တာမၤကွဲးတာမၤစၢၤတဖၣ် (Experimental Interventions)

စ့အုဉ်တာမၤကွဲးတာမၤစၢၤတဖၣ်မ့ၢ်ဝဲတာကူစါယါဘျါဒီးတာန့ၣ်လီၤမၤစၢၤဆိတဖၣ်လၢအါတက့ၢ်တာတက့ၢ်လိဉ်အိၤဒ်တာမၤအကျိဉ်အကျဲလၢအပူၤဖျါးဒီးတုၤလီၤတီၤလီၤလၢပုၤသ့ပုၤဘဉ်လၢတဖၣ်လၢတာလီၢ်ကဝီၤဘဉ်ထွဲလၢတာယုထီၣ်သ့ၣ်ညါတာဆါ, တာဒိသဒါ မ့တမ့ၢ် ကူစါယါဘျါတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာအိဉ်သးလၢတာကွဲးထံဆိကမိဉ်အဖီလၢဘဉ်န့ၣ်လီၤ. ဝဲတာဆါဝဲတာမၤစၢၤဆိဆိမ့ၢ်စ့အုဉ်တာမၤကွဲးတာမၤစၢၤ, တာမၤအသးနီၢ်နီၢ်လၢအ

ပတ်ယုတ်တဖန် ဘဉ်ဆဉ်တမ့တ်ဟ်ပနီၣ်တဖန်မ့ၢ်ဝဲ -

- တၢ်န့ၣ်လီၤမၤစၢၤဆိတၢ်အံၤတၢ်မၤန့ၣ်အိၣ်သ့ၣ်ထဲၣ်ကသံၣ်ကသိတၢ်ယုသ့ၣ်ညါမၤလိအသနၢ်တခါအသိးခါ,
- တၢ်ဂ့ၢ်လၢအဘဉ်ထွဲတဖန်လၢကွၢ်န့ၣ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တဖန်ယုထီၣ်တၢ်မၤလိခါအုညါလၢတၢ်န့ၣ်လီၤမၤစၢၤဆိတၢ်လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ တၢ်အိၣ်သးအဂီၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အဖိလၢ, မ့တမ့ၢ်
- တၢ်န့ၣ်လီၤမၤစၢၤဆိတၢ်အံၤတၢ်ကဘဉ်ဆူးကါအိၣ်လၢတၢ်ကရၢကရိလီၢ်ကဝီၤလီၤဆိအပူၤ, လၢကျဲလီၤဆိခိၣ်ခိၣ်မ့ၢ်မ့ၢ်တဖန်အပူၤ, ဒီး/ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးလီၤဆိတဖန်အပူၤ, လၢဘဉ်တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်အါတက့ၢ်လၢပုၤသ့ၣ်ပုၤဘဉ်လီၤဆိအဂၤတဖန်လၢတၢ် လီၢ်ကဝီၤဘဉ်ထွဲတဖန်အပူၤ (လၢ **Fairview, Twin Cities**, မံၣ်န့ၣ်စိထီၣ် (**Minnesota**), ကီၢ်အမဲရကၤ (**US**), အဂၤတဖန်အပူၤ).

**တၢ်ဝံလၢလၢကျိၣ်စုတကပလၢတၢ်ဂၢ်တကျါ**

တၢ်အိၣ်သးဖဲတၢ်အပူၤတၢ်အပူၤလီၤဆိဖးခိၣ်လၢ **Fairview** အတၢ်ပျံၤပုၤနီၢ်တဂၤတၢ်ခိတၢ်သွဲလၢကဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤဒီးတၢ်မၤအသးဖဲပုၤဆါ လိာ်ဘဉ်တၢ်မၤစၢၤနီၢ်တဖန်အဂီၢ်အခါ တၢ်ကရၢကရိဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတမံၤယီၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်ပုၤတန့ၢ်ဆူၣ်ပုၤဆါလၢအ တၢ်အိၣ်သးတပူၤယိးန့ၣ်သိးတဖန်အဂီၢ် ဒီး ပုၤဆါအိၣ်ဒီးမူၤဒါလၢကဘဉ်ဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်ကျိၣ်စုအခါန့ၣ်လီၤ.

**ဟံၣ်ဖိယိဖိ**

လၢဖိလစံၣ်အံၤအတၢ်ပညိၣ်တဖန်အဂီၢ်, ဟံၣ်ဖိယိဖိမ့ၢ်ဝဲ -

- o ပုၤနီၢ်ဒိမၤဝါလၢအထီၣ်ပုၤဒီးပုၤဒီးသန့ထီၣ်သးတဂၤလၢလၢ, ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအိၣ်လၢ **IRS** တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖန်အသိး.
- o ပုၤနီၢ်တၢ်လၢအိၣ်ဒီးပုၤဒီးသန့ထီၣ်သးတဖန်ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအိၣ်လၢ **IRS** တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖန်အသိး.
- o ပုၤလၢတဖျါအသးဒီးတအိၣ်ဒီးပုၤဒီးသန့ထီၣ်သးတဖန်.

တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖန်တၢ်ကစူးကါအိၣ်လီၤလီၤဆိဆိဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဂၤစုၣ်လၢဟံၣ်ယိတန့ၣ်အပူၤဖဲဟံၣ်ယိတန့ၣ်အံၤပုၤဆါန့ၣ် ဟံၣ်ဖိယိဖိတန့ၣ်/တယုၣ်န့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤ (Provision of Care)**

**Fairview** ကဟ့ၣ်လီၤကသံၣ်ကသိတၢ်မၤကွၢ်တဖန်ဒီးတၢ်မၤစၢၤလၢအဂၢ်တဖန်လၢဂီၢ်အူကသံၣ်ကသိတၢ်အိၣ်သးတဖန်လၢတအိၣ်ဒီး တၢ်သ့တဘဉ်လၢဟ့ၣ်တၢ်အပူၤန့ၣ်တန့ၢ်ဘဉ်ခါန့ၣ်လီၤ. (ကွၢ် **HealthEast** မ့တမ့ၢ် **Fairview EMTALA** ဖိလစံၣ်တဖန်.)

**Fairview** ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလၢတမ့ၢ်-ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတဖန်, ကသံၣ်သရၣ်အတၢ်န့ၣ်လီၤတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်အသိးလၢ **Fairview** အတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ် အပူၤတဖန်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်အလီၢ်အိၣ်လၢကသံၣ်ကသိတကပလၢန့ၣ်လီၤ. **Fairview** ကလိာ်ဘဉ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်ရဲၣ်လီၤ ကျဲလီၤတဖန်ဒီးတၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်သ့ၣ်မံၤသးမံၤတချုးလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတဖန်လၢတမ့ၢ်-ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတဖန်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတဖန်ကပၣ်ယုၣ်ဒီးကျိၣ်စု မ့တမ့ၢ် ကဒွဲးကတုၢ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲတဖန်, တၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျဲလၢဘဉ်တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်လၢ **Fairview**, တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်ဒီး, ဖဲအကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲအခါ, ကျိၣ်စုတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ (တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢတၢ်မၤစၢၤလီၤန့ၣ်တၢ် အပူၤ မ့တမ့ၢ် အကလိ) လၢဘဉ်တၢ်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်ဒွဲးလၢ **Fairview** န့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထၢတၢ်မၤစၢၤတဖန်ဘဉ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢကျိၣ်စု တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်သးလၢတမ့ၢ်-ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်အိၣ်သးအပူၤ, **Fairview** ဟၢယၢ်တၢ်ဒွဲးတၢ်ယၢ်လၢကကွၢ်ကဒါကွၢ်ပုၤတဂၤဘဉ် တဂၤစုၣ်စုၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တဖန် မ့တမ့ၢ် တၢ်လိာ်ဘဉ်တဖန်လၢတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်လီၤဆဲးတဖန်အဂီၢ်လၢကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကူၤစါယါကျါအကတီၢ်လၢ အကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲကတၢ်လၢကသံၣ်ကသိဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကြၢးမၤတၢ်အဆၢန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ် (Uninsured Discount) (Fairview တၢ်ဆါဟံၣ်တဖန်)**

တၢ်ဆါဟံၣ်ပုၤဆါတဖန်ဒီးန့ၣ်ဘဉ်တၢ်ကူၤစါယါကျါလၢတၢ်အုၣ်ကီၤဒ်တၢ်ဒုးန့ၣ်ဟ်ဖျါအိၣ်လၢဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤဒီးပီၢ်ရိခိၣ်ကျါဝဲဒၣ်လၢအ စးထီၣ်မၤအသးဖဲ လၢယုၤ 2017 တုၤ လၢယုၤ 2022 (ဟ်ဖိၣ်သကိး, “တၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤတဖန်”) န့ၣ်ကကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ် အပူၤအဂီၢ် (“တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်”) န့ၣ်လီၤ.

- I. တၢ်ကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်မၤစၢၤလီၤအဂီၢ် -
  - A. ပုၤဆါလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တဖန်ကဘဉ်တၢ်ဒုးန့ၣ်ဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်ဖဲတၢ်တချုး-ဆဲးလီၤမံၤ, တၢ်ဆဲးလီၤ, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ် ဖဲးတၢ်မၤအကျိၣ်အကျိၣ်အကတီၢ်, မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်ကဒွဲးစရိဒီးတၢ်ယုကဒါကွၢ်ကဒွဲးစရိတၢ်မၤအကျိၣ်အကျိၣ်အကတီၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါ လၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တဖန်, ကပၣ်ယုၣ်ဒီး, ဘဉ်ဆဉ်တမ့ၢ်ဟ်ပနီၣ်, ပုၤဆါလၢတၢ်အုၣ်ကီၤတဖန်လၢအဟံၣ်ယိတၢ်ဟဲန့ၣ်ထဲသိး သိးဒီး မ့တမ့ၢ် အိၣ်ဖဲ \$125,000 အဖိလၢ, လၢအဒီးန့ၣ်ကသံၣ်ကသိတၢ်ကူၤစါယါကျါလၢအလီၢ်အိၣ်တဖန် ကကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ် မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တဖန်လၢအထဲသိးတုၤသိးဒီး **Fairview** နီၢ်တဂၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ခိတၢ်သွဲအဘူးအလဲအအါ ကတၢ် (**Fairview's highest revenue private payer**) လၢကဘဉ်ဟ့ၣ်ဝဲန့ၣ်လီၤ.
  - B. တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်ဟ်ကပၤကွံၣ်တဖန် -
    - 1. ပုၤဆါလၢတမ့ၢ်ပုၤမံၣ်န့ၣ်စိထီၣ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ဝဲး(စ)ခၢ်စၢၣ်ဖိဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအဆၢကတီၢ်တဖန်တကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်မၤ စၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်အဂီၢ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.



**အပ်နှံနိုင်လိမ့်**

တက်ကော့ကဒါကွာတတ်ဟဲ နှင့်တက်နဲနဲကျဲတဖန်ယုဒ်ဒီး ဝဲဒ်ရျာ်တက်ဖိုင်တက်ယာ်တက်နဲကျဲချူးနံးချူးသီတဖန်လၢဘၣ်တက်ဝဲကျဲထူးထိုင်အီလၢ ဝဲထၢၣ် (Center for Medicare) ဒီး Medicaid တက်မၤစၢၤတဖန်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တက်ဟဲန့ၣ်တက်နဲကျဲတဖန်လၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤတက် ကြားဝဲဘၣ်ဝဲဝဲ Fairview တဖန်မ့ၢ်ဒ်လၢလၢအသိး-

ဟံၣ်ဖိလီဖိတက်ဟဲ နှင့် % လၢ ဝဲဒ်ရျာ်တက်ဖိုင်တက်ယာ် တက်နဲကျဲတဖန်	% တက်မၤစၢၤလီၤလၢတက်ဟဲ နှင့်လၢဟဲ ဟံၣ်ဖိုင်တချူးတက်ထူးကွံာ်ခိသ့ (လၢစုစရိစု အိၣ်တုာ်အဖီခိၣ်ဖဲတက်မၤစၢၤလီၤတက် အပူၤလၢတက်တအုၣ်ကီၤအီၤဝဲအလီၢ်ခံ)
0-200%	100%
201%-300%	50%

တက်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တက်နဲကျဲတဖန်လၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤတက်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲဝဲ Fairview တဖန်မ့ၢ်ဒ်လၢလၢအသိး - ဟံၣ်ဖိလီဖိမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတက်စု လီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢဟဲဟံၣ်ဖိုင်လၢစုတၢးစရိတဖန်အပူၤ မ့တမ့ၢ် စတီးတက်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ဟံၣ်ဖိုင်လၢအအါန့ၢ် \$15,000 န့ၣ် အဝဲသ့ၣ်တကြားဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်ဘၣ်. တက်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢဟဲဟံၣ်ဖိုင်, ယုဒ်ဒီးတက်အိၣ်ဘုးလၢတက်မၤ, မ့ၢ်တလၢကွံာ် \$500,000 န့ၣ်အဝဲသ့ၣ်တကြားဝဲ ဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

Fairview တစူးကါခိၣ်ဖျူထၢၣ်သ့န့ၣ်လၢစူးတဖန်ဟဲန့ၣ်ပုၤတက်ခွဲးတက်ယာ်လၢကဟ့ၣ်လီၤ မ့တမ့ၢ် ဂုၢ်လီၢ်ပုၤဆါတဖန်လၢကျိၣ်စုဂုၢ်ဝီတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤ အဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါလၢတက်ဆါတဲာ်အီၤကမၤန့ၢ်တက်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲအဝဲအံၤလၢကသံၣ်ကသီတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် မံၣ်န့ၣ်စိထံၣ်တက်ကွံာ်ထွဲ (တပူၤမီ "MA") အဂီၢ်န့ၣ်, ပုၤဆါတဂၤလၢလၢအကဒွဲစုစရိအိၣ်တုာ်တချူးလၢ MA စးထိုင်အမ့ၢ်နံးန့ၣ်တကြားဝဲဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤ မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

**တက်မၤကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတံထိုင်တဖန်**

- Fairview ကဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စုတက်ဟ့ၣ်ကွံာ်ဟ့ၣ်ဖးဆူပုၤဆါတဖန်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ဖိလီဖိတဖန်လၢကတီၤစၢၤမၤစၢၤတက်ဒူးန့ၣ်ဟံၣ်ဖျါ ထိုင်ကျဲလၢအကြားဝဲဘၣ်ဝဲတဖန်လၢကမၤလၢပုၤတက်ဟံးမူဒါလၢကျိၣ်စုတက်မၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါလၢအဟံၣ်ဖျါထိုင်ကျိၣ်စုတက်ဂုၢ် ကီတဖန်တက်ကဟ့ၣ်အီၤကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတံထိုင်တဖန်န့ၣ်လီၤ.
- လၢကပတံထိုင်ကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်, ပုၤကဘၣ်မၤပုၤကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတံထိုင်တဖန်ဒီးဟ့ၣ်လီၤလံာ်ပတံထိုင်မိလၢတက်ယု ထိုင်အီၤဘၣ်ထွဲဒီးဟံၣ်ဖိလီဖိတက်ဟဲ နှင့်ဒီးတက်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖန် (ကွၢ်လၢလၢ) န့ၣ်လီၤ. တက်မၤန့ၢ်ကျိၣ်စုဂုၢ်ဝီတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတံ ထိုင်တက်လၢအကလီၤဖျါတက်ကိးဝဲ HealthEast ပုၤပူၤစူးကါတက်မၤစၢၤ (Customer Service) ဝဲ 651-232 -1100 သ့န့ၣ်လီၤ. Fairview ပုၤပူၤစူးကါတက်မၤစၢၤ (Customer Service) ဝဲ 612-672-6724 မ့တမ့ၢ် Fairview Range ပုၤပူၤစူးကါတက်မၤစၢၤ (Customer Service) ဝဲ 218-362-6624 န့ၣ်တက့ၢ်. တက်တီၤစၢၤမၤစၢၤဒီးလံာ်ပတံထိုင်မိတဖန်အဂီၢ်န့ၣ်တက်မၤန့ၢ်အီၤသ့ဖီဖျါတက်ကိး နီၣ်ဂံၢ်တဖန်အံၤသ့စုာ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါလၢအပူၤကွံာ်တဘၣ်တက်ဟံၣ်ဖျါထိုင်အီၤလၢအအိၣ်ဒီးတက်သ့တက်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်တက်အပူၤတဖန်ကဆဲးကျဲ HealthEast ပုၤပူၤစူးကါတက် မၤစၢၤ, Fairview ပုၤပူၤစူးကါတက်မၤစၢၤ, Fairview Range ပုၤပူၤစူးကါတက်မၤစၢၤတဖန်ဖဲဒီးန့ၢ်ကဒွဲစရိဝဲအလီၢ်ခံ, မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စုပုၤဟ့ၣ် ကွံာ်ဟ့ၣ်ဖးတက်ဆဲးကျဲပုၤဆါန့ၣ်လီၤ. ပုၤပူၤစူးကါတက်မၤစၢၤခါးတဖန်ကစိာ်ဆုာ်ခိပုၤဆါဆူပုၤမၤတီၤဖိလၢအကြားဝဲဘၣ်ဝဲတဖန်အအိၣ်လၢ ကတီၣ်ဖျါထိုင်ကမ့ၢ်တက်တီၤစၢၤမၤစၢၤတက်တီၣ်ကျဲအကြားဝဲဘၣ်ဝဲတခါလၢလၢအဂီၢ်, ဒီးမၤကွၢ်ပုၤဆါလၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤတက်ကြားဝဲဘၣ် ဝဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ခါးတဖန်လၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤတဖန်အဂီၢ်ကဘၣ်တက်ဟ့ၣ်လီၤအီၤဒီးလံာ်ပတံထိုင်တက်လံာ်ကွံာ်ခိန့ၣ်လီၤ.

- လံာ်ပတံထိုင်လံာ်ကွံာ်ခိလၢတက်မၤလၢပုၤလံာ်အီၤတဖန်န့ၣ်တက်ကဆုာ်ထိုင်အီၤဆူ Charity Care ပါဆုာ်တက်မုၤဒါခိၣ်တဖန်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တက်မ့ၢ်ဆုာ်ကဒါကွၢ်လံာ်ပတံထိုင်တက်လၢအတလၢပုၤဆူ Fairview န့ၣ်, တက်ကကိးလီၤတဲဝဲ ဒီး/မ့တမ့ၢ် တက်ကဆုာ်လံာ်ပရၢဆူ တက်ကရၢကရီလၢအိၣ်ဒီးမူဒါလၢလၢကတဲာ်န့ၢ်ပုၤတက်လီၣ်ဘၣ်တက်မန့ၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.
- Fairview ကဟ့ၣ်လီၤတက်ကွဲးဘၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ယးဒီးအတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤတက်ဆါတဲာ်တဖန်လၢ လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢ 30 သီအတီၢ်ပုၤ ဖဲတက်မၤန့ၢ်ကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတံထိုင်တက်အလၢအပုၤန့ၣ်လီၤ. တက်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအံၤကပတံယုဒ်ဒီးတက်မၤစုလီၤတက်အပတီၢ်လၢ အဘၣ်လီၢ်ဖိးမံဒီးပုၤဆါအတက်သ့တက်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်တက်အပူၤန့ၣ်လီၤ. တက်ဂုၢ်လီၢ်ကပတံယုဒ်ဒီးတက်ဂုၢ်လၢဘၣ်မန့ၤအယံတက်ဂုၢ်လီၢ်အီၤ အဂီၢ်ဒီးတက်နဲကျဲတဖန်လၢတက်ဖဲးတက်မၤအကျိၣ်အကျဲလၢပုၤဆါဖဲလဲၣ်တဂၤကပတံထိုင်တက်ကွံာ်ထံဆိကမိၣ်ကဒါကွၢ်တက်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တက်ဆါတဲာ်တက်အကံၢ်အစိလၢကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်အံၤကမၤအသး (တက်ကစူးကါအီၤလၢတက်ဟ့ၣ်လီၤတက်ကွံာ်ထွဲလၢအတုၤထိုင် ထိုင်ဘးဒီးဖိလၢစံၣ်အံၤအဂီၢ်) လၢ 6 လါအဂီၢ်လၢတလီၣ်အိၣ်ဒီးတက်ပတံထိုင်ကဒါကွၢ်အီၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ပုၤဆါကယုထိုင်တက်ကွံာ်ထံဆိကမိၣ်ကဒါကွၢ်တက်ဆါတဲာ်တက်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ကျိၣ်စုတက်တီၤစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်ခိဖျါတီၣ်ဖျါထိုင်တက်ကွဲးအါ

ထိုင်တံဂိုက်ကျိ၊ ငံအမှတ်ဖဲနတ်အုတ်သး မုတမာ် တံရဲပုးဘဉ်ယးဒီးတံဂိုက်ကျိလၢအမၤဖဲထိုင်တံကမၤ, ဆူပုးအုတ်ကီၤ သးလၢအိၣ်ဒီးမူဒါလၢတံဘိးဘဉ်ညါတံဂိုက်လိာ် 30 သီအတီၢ်ပုၤန့ၣ်လီၤ. တံမုာ်ဂိုက်လိာ်တံကြါးဝဲဘဉ်ဝဲအပူၤကွံာ်လၢကျိၣ်စုတ်တံ စၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်အံၤဘဉ်တံပာ်ဂံၢ်ပာ်ကျါၤအီၤန့ၣ်, တံကဆုာ်တံကွဲးဘိးဘဉ်ညါဆူတံကရၢကရိပ်တံလၢအိၣ်ဒီးမူဒါအိၣ်န့ၣ် လီၤ. တံထၢဖိၣ်ပိာ်ထွဲထိုင်လၢစုစဂီၢ်တဖၣ်ကဘဉ်တံပာ်ပတုာ်အီၤတစီၢ်တလီၢ်ခိဖျိတံကွၢ်ထံဆံကမိၣ်ကဒါကွၢ်တံဖဲတံမၤအကျါအကျဲ န့ၣ်လီၤ.

- ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤတံမၤစၢၤလီၤတံအပူၤတဖၣ်ကဘဉ်တံစုးကါအီၤလၢစုစဂီၢ်စုအိၣ်တံလၢစုစဂီၢ်လၢတံအုတ်ကီၤအီၤဖဲတံပတုာ်ထိုင် တံမၤစၢၤလီၤတံအပူၤလၢတံတအုတ်ကီၤဝဲအလီၢ်ခဲ ဖဲပုၤဆါအံၤမုာ်ကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတံဘျါတံအိၣ်လီၤအီၤအထံၣ်အဘိအဖိလံာ် န့ၣ်လီၤ. ပိာ်ထွဲထိုင်ဒီးတံယုထံၣ်ညါဆါတံကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤတံကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလၢလံာ်, ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤကြါးဝဲဘဉ်ဝဲ လၢပုၤတကုာ်စုာ်စုာ်အဂီၢ်တဖၣ်တံတယုအီၤအပူၤအထီၣ်န့ၣ်ဒီးစုာ်ဖိၣ်လၢတံယုအီၤထီၣ်ရီၤ (AGB) ဆူလၢအအိၣ်ဒီးတံအုတ်ကီၤ လၢဂိုက်ကျိၣ် မုတမာ် ကသံၣ်ကသီတံကွၢ်ထွဲလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. AGB န့ၣ်ဘဉ်တံဂံၢ်ဒုးအီၤလၢတံဆါတံတဖျါၣ် စုာ်စုာ်အဂီၢ်ခိဖျိတံစုးကါတံကွၢ်ကဒါကွၢ်တံမၤအကျဲသန့လၢတံဒီးန့ၣ်တံဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်လၢမုာ်ကျိၣ်ဝဲကွံာ်ဒီးစုစဂီၢ်တဖၣ်လၢစုတံပာ် အနီၣ်လၢအပူၤကွံာ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံဂိုက်ကျိၣ်အကုလၢအပာ်ဖျါထီၣ် Fairview အတံယုစုစဂီၢ်ထီၣ်ရီၤမုးကယၤန့ၣ်ဘဉ်ညါ သ့ၣ်တံကမၤန့ၣ်အီၤလၢအကလိခိဖျိဆဲးကျိးဒီး HealthEast ပုၤပုၤစုးကါတံမၤစၢၤ ဖဲ 651-232 - 1100, Fairview ပုၤပုၤစုးကါ တံမၤစၢၤ ဖဲ 612-672-6724 မုတမာ် Fairview Range ပုၤပုၤစုးကါတံမၤစၢၤ ဖဲ 218-362- 6624 န့ၣ်တက့ၢ်.

~~ပုၤဆါအိၣ်ဒီးအပူၤအါလၢစုစဂီၢ်စုအိၣ်တံဖဲတံစုးကါကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤတံပုၤစုးကါန့ၣ်တံအပူၤဝဲအလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ. တံမုာ်တဟ့ၣ်စုစဂီၢ်စု အိၣ်တံတံပာ်ပနီၣ်တံဆါကတီၢ်လၢတံရံးအတံကွံာ်အပူၤန့ၣ်. တံကရဲၣ်ကျဲးစုစဂီၢ်ခိဖျိတံယုကဒါကွၢ်ကဒုစုစဂီၢ်တံမၤအကျါအကျဲညါန့ၣ်. ငံတံ ပာ်ဖျါအီၤလၢ Fairview ကဒုစုစဂီၢ်ဒီးတံယုကဒါကွၢ်ကဒုစုစဂီၢ် (Fairview Billing and Collections) ဖိလံာ်အပူၤအသိး. ဒီးန့ၣ်အီၤသ့ဖဲ [www.Healtheast.org](http://www.Healtheast.org) မုတမာ် [www.Fairview.org](http://www.Fairview.org) န့ၣ်လီၤ. Fairview တံကွၢ်ကပာ်ကွံာ် မုတမာ် ပျဲအပူၤခါဒီးကရၢတဖၣ်လၢကန့ၣ်လီၤ ပာ်ဖျါလၢတံမၤကပာ်တံ မုတမာ် တံယုကဒါကွၢ်ကဒုစုစဂီၢ်တံဖဲတံပုၤလၢတံဖဲဆဲးတဖၣ်အပူၤဘဉ်န့ၣ်လီၤ.~~

**တံကွဲးထုးထိုင်ရၢလီၤဘဉ်ယးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤလၢတံမၤန့ၣ်အီၤသ့တဖၣ်**

~~Fairview ကဘိးဘဉ်ညါလီၤဆူကပျါအအိၣ်ဘဉ်ယးဒီးအကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလံာ်ခိဖျိလၢကျဲးတဖျါတံအပူၤ. ငံအမှတ်ဖဲကျိးထုး ထိုင်ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလံာ်. ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတုာ်ထိုင်တံလံာ်ကွံာ်ခိ. ဒီးတံဂိုက်ကျိၣ်တံဘဉ်ယးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလံာ် ခံၣ်လၢကျိၣ်ပတီၢ်မုာ်အပူၤလၢ HealthEast မုတမာ် Fairview ပုၤယဲၤသန့တဖၣ်အလီၤ ([www.Healtheast.org](http://www.Healtheast.org) မုတမာ် [www.Fairview.org](http://www.Fairview.org) ). ယုာ်ဒီးတံဂိုက်ကျိၣ်တံဘဉ်ယးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလံာ်လၢကျိၣ်ပတီၢ်မုာ်. ယုာ်ဒီးအံၣ်လဲးတြိနံး (ယုာ်ဒီးပုၤဆါအတံအာ်လီၤဟ့ၣ်ခွဲး) မုတမာ်လၢလံာ်တဖၣ်အပူၤလၢပုၤဆါတဖၣ်မၤန့ၣ်အီၤကသ့လၢကပျါတံလီၢ်တံကျဲးတဖၣ်လၢတံဆါတံအပူၤဒီးခိဖျိတံဆါလံာ်ပရၢ မုတမာ် အံၣ်မု(လ) (ဒီးပုၤဆါအတံအာ်လီၤဟ့ၣ်ခွဲး). ခိဖျိကပျါထံၣ်ဖျိဖျါဖျါသ့လၢတံဆါတံဂိုက်ကျိၣ်အုးအပူၤဒီးတံဆဲးလီၤပံာ်တံလီၢ်ကဝါတဖၣ် အပူၤ. ဒီးပုၤဆါကဒုစုစဂီၢ်တံပာ်ဖျါတဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. Fairview ကဘိးဘဉ်ညါဒီးတံဘဉ်ပုၤတဝါအကရၢဖိတဖၣ်လၢ Fairview မၤန့ၣ် တံလၢအဂီၢ်တဖၣ်ဘဉ်ယးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလံာ်ခိဖျိအဲၣ်သ့ၣ်အပုၤယဲၤသန့တဖၣ်. လံာ်တံကစီၣ်တဖၣ်. ဒီးတံနီၤလီၤကျိၣ်စုတ်တံ စၢၤမၤစၢၤလံာ်ရၢလီၤအကွဲးခိတဖၣ်ဆူပုၤတဝါကရၢဖိတဖၣ်အအိၣ်ခိဖျိ Fairview တံဆါတံအကျါအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.~~

**Charity Care/တံနီၤဖးလီၤကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤအကလုာ်အသီတဖၣ်**

Fairview ကဆါတံလၢတယုတံဘူးတံလဲလၢပုၤဆါစုစဂီၢ်စုအိၣ်တံတဖၣ်အဂီၢ် ဒီးသန့ထိုင်အသးလၢတံသ့တံဘဉ်တအိၣ်လၢတံကဟ့ၣ်တံ အပူၤလၢတံဒုးအိၣ်ထီၣ်အီၤခိဖျိတံထၢကဒုစုစဂီၢ်အကျါအကျဲပတီၢ်မုာ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ. ပတံဆါတံလၢပတယုတံဘူးတံလဲဒီးသန့ထိုင်အသးလၢ ပုၤဆါအကျိၣ်စုတ်ကိတံခဲအဖိခိၣ်အသိး, စုကဒုစုစဂီၢ်စုအိၣ်တံတဖၣ်အံၤတံကနီၤဖးလီၤကဒါကွၢ်အီၤလၢ Fairview ငံကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤ စၢၤ မုတမာ် တံဟ့ၣ်သးကညိတံကွၢ်ထွဲအသိး, ဒီးတံမၤအကျါအကျဲတံခိတံသ့တံလဲတံရံးပုၤန့ၣ်တံ မုတမာ် ခါၣ်စးလၢအိၣ်ဒီးမူဒါတဖၣ် န့ၣ်လီၤ.

**တံအပူၤလၢတလၢကွံာ်ပဒိၣ်အတံဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်စုတဖၣ်**

တံလၢာ်ဘျီလၢာ်စုၤလၢတံတဒီးန့ၣ်ဘဉ်ကွၢ်အီၤလၢအကဲထိုင်အသးလၢ Medicare, Medicaid ဒီးကိာ်စဉ်/လီၢ်ကဝါတံကွၢ်ထွဲပုၤဖိၣ် ပုၤယာ်တံကွၢ်ထွဲတဖၣ်ပာ်ယုာ်ဒ်ပုၤတဝါတံန့ၣ်ဘျးအသိးမုာ်လၢတံလီၤဆီအိၣ်ဒိၣ်ဒိၣ်မုာ်လၢတံအပူၤနီၤနီၤဒီးတံဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်စုဘဉ်စၢၤအယီၤန့ၣ်လီၤ.

**Charity Care တတ်တော်ကျွေး**

- တတ်ပိတ်ထွဲ A ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီးတတ်အကံအစိတဖဉ်လါ Charity Care အဂီန့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ B ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီးတတ်တဲကဘျးကဘျးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးန့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ C ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး တတ်မယုဂံမယုဂံဒီးတတ်ဖူးကါတတ်အုဉ်ကါန့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ D ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး Charity Care တတ်ကွတ်ကဟ်ကွတ်တဖဉ်န့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ E ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး တတ်မစူလါတတ်အပူအကျိးအကျိးအကါတဖဉ်န့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ F ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး ကဒွဲစရိဒီးတတ်ယုကဒါကုဒုကဒွဲန့ဉ်လါ.

# ကျိဉ်စုတတ်ဆိဉ်ထွဲမၤစၢၤဖိလစံဉ်

## တတ်ပိတ်ထွဲ A

**တတ်မၤန့ဉ် Charity Care တတ်တော်ကျွေးအခွဲအယတ်**

- ထဲဒုဉ်ပုဂံလါအလိဉ်ဘဉ် ဂုဂံဂီအုတတ်မၤစၢၤတတ်မၤဒီးကသံဉ်ကသိတကပၤဖိအိဉ်ဒီးကံဂီထိဉ်ဘးလါကမၤန့ဉ် Charity Care အဂီလါ. Fairview အိဉ်ဒီးခွဲအယတ်လါ ကဆါတတ်ဂုဂံလါ အဒီးသန့ထီဉ်အသးလါ တတ်ဂုဂံတခါဘဉ်တခါအဖိခိဉ်လါမုဂံတတ်မၤစၢၤလါ အကဟ့ဉ်ဝဲအံထီဉ်ဘးဒီး “တတ်လိဉ်ဘဉ်လါတတ်ဆိဉ်ဆူဉ်ဆူဉ်ချ့အဂီ” လါအမၤလါပုဂံ Charity Care အတတ်တော်ဟ်ခါန့ဉ်လါ.
- လါကမၤန့ဉ် Charity Care အဂီ, ပုဂံဆါကဘဉ်ထီဉ်ဘးဒီး တတ်ဟဲန့ဉ်ဒီး တတ်အိဉ်ယါအတတ်န့ဉ်ကျိဉ်လတ်တဖဉ်အသိးန့ဉ်လါ- a
  1. တတ်ဟဲန့ဉ်အပတီ- ပုဂံဆါအဟံဉ်ယီဒီးတန့ဉ်အတတ်ဟဲန့ဉ်ဟ်ဖိဉ်န့ဉ် ကဘဉ်အိဉ်ထဲသိး မုတမုဂံ စူန့ဒီးဝဲဉ်ဒဲဉ်ပုဂံဖိဉ်ပုဂံယတ် အတတ်ဟ်ပနီဉ်နီဉ်ထီဉ် (Federal Poverty Level (FPL)) 300% န့ဉ်လါ.

တတ်ဟ်ပနီဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လါ အဒီးသန့ထီဉ်သးလါ တတ်ဖိလစံဉ်နီဉ်ဂံအဖိခိဉ်

ဟံဉ်ဖိလစံဉ်နီဉ်ဂံအဖိခိဉ်	တန့ဉ်တဘျီတတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါ (200% FPL)	တန့ဉ်တဘျီတတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါ (300% FPL)
1	\$24,980	\$37,470
2	\$33,820	\$50,730
3	\$42,660	\$63,990
4	\$51,500	\$77,250
5	\$60,340	\$90,510

2. တတ်အိဉ်ယါအတတ်န့ဉ်ကျိဉ်လါ တတ်ဟ့ဉ်ကျိဉ်စုတတ်မၤစၢၤလါ Fairview န့ဉ် မုဂံလတ်အသိးန့ဉ်လါ. ဟံဉ်ဖိလစံဉ်မုဂံအိဉ်ဒီး တတ်အိဉ်ယါလဲလါ လါအစုတးစုစရိ မုတမုဂံ စတီအပူဟ်ဖိဉ်လဲလါ \$15,000 အယိ အဝဲသ့ဉ်တမၤန့ဉ်လါဘဉ် ကျိဉ်စုတတ်မၤစၢၤဘဉ်န့ဉ်လါ. တတ်အိဉ်ယါလဲလါခိဉ်ခိဉ်လဲလါ, လါအပုဂံယုဂံဒီးတတ်အိဉ်ဘျးလါတတ်မၤ, မုဂံအါန့ဉ် \$500,000, အယိ အဝဲသ့ဉ် တမၤန့ဉ်လါဘဉ် ကျိဉ်စုတတ်မၤစၢၤဘဉ်န့ဉ်လါ.
  3. တတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဘဉ်ယး လံဉ်တီလံဉ်မိလါ တတ်လိဉ်ဘဉ်အီလါ ကဟ်ဖျါထီဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်ဒီး တတ်စုလီခိဉ်ခိဉ်အဂီန့ဉ် တတ်ကထံဉ်န့ဉ်ဘဉ်အီလါ “တတ်ပတံထီဉ်တတ်မၤအကျိးအကျိး” အပူန့ဉ်လါ.
- တတ်ထီဉ်ဒူးကွတ်ကျိဉ်စုတတ်ဟဲန့ဉ်:
    - o လါပုဂံနီဉ်ဒိတဖဉ်အဂီ, တတ်ကတီဖျါဉ်လါ အတဲဝဲ “ဒိတန့ဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါဟ်ဖိဉ်” လါတတ်ပတံထီဉ် Charity Care အဂီန့ဉ် ဘဉ်ထွဲဒီး ပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိ တန့ဉ်တဘျီအတတ်ဟဲန့ဉ်ဒီးပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိအမါဝါအတတ်ဟဲန့ဉ်လါ တတ်လီကီးတီးဒီးန့ဉ်လါ. ပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိမုမုဂံ ဖိသုဉ်တခီ, တတ်ကတီဖျါဉ်လါ အတဲဝဲ “ဒိတန့ဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါဟ်ဖိဉ်” အခိပညီမုဂံပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိ အမိဟ် (တဖဉ်)ဒီး/မုတမုဂံ ပုဂံကွတ်ထွဲတတ်ဖိသဲစးတဖဉ်န့ဉ်လါ. “ဒိတန့ဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါဟ်ဖိဉ်” အနီဉ်ဂံတဖဉ်လါ တတ်ဖူးကါအီလါ တတ်ပတံထီဉ် Charity Care



# ကျိပ်စုတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဖိလစံၣ် တၢ်ပိၣ်ထွဲ B

## တၢ်လံာ်တၢ်လီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်

- တၢ်လံာ်တၢ်လီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်
  - တၢ်လီတၢ်ဟဲန့ၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်လၢ တၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး Fairview ခိဖျိ တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်မၤအကျိၤ အကျဲလၢကဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်အစၢတဖၣ်လၢကသမၤ Charity Care လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်ဟ့ၣ်ပတံထီၣ် တၢ်ဖိလၢ Charity Care လံာ်ဒီး. Fairview မ့ၢ်ထံၣ်လၢ လံာ်လဲၤလၢတၢ်ပတံထီၣ်အူ Charity Care တဖၣ် တဘၣ်တတီ ဘၣ်အယီ, ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် တၢ်ကထူးထီၣ်ကွံာ် Charity Care အလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ် Charity Care တမံၤလၢ လၢန့ၣ် တၢ်ကထူးကွံာ်အိၣ် Fairview အနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဆၢတဲာ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.



# ကျိပ်စုတ်ဆိုင်ထွဲမေးဖိလစံာ် တံပိာ်ထွဲ C

## Charity Care တံတိာ်ကျဲအတံမးသကိးတံဒီး တံစူးကါတံအုာ်ကီ

မ့ာ်လဲာ် Charity Care တံတိာ်ကျဲန့ာ် တံကြဲးတဘာ်ဒီး နီာ်ကစံာ်အတံသုာ်မုဒါအယံ, ပုာ်လဲာ်အယုန့ာ် ကျိပ်စုတ်မေးဖိလစံာ် တံတိာ်ကျဲတဖာ် အံန့ာ် တံမုာ်လံာ်အီလဲာ် ကမးသကိးတံဒီး Fairview အတံမးအကျဲအကျဲလဲာ် တံဆဲာ်တံတံကြဲးတံဘာ်ဒီးတံခွဲးတံယာ်ဒီး ကဟ့ာ်စဲာ် ဘူးတံလဲာ် အအါန့ာ်ဒီး နီာ်ကစံာ်အတံသုာ်တဘာ်တဖာ်န့ာ်လီာ်. Fairview ဟ့ာ်ဂံာ်ဟ့ာ်ဘဲ ပုာ်နီာ်တကဲလဲာ်လဲာ် အိာ်ဒီးကျိပ်စုတ်ဖာ်လဲာ် ကပုာ်တံအုာ်ကီတဖာ်ဒ်သီး ကမးလီာ်တံဝဲလဲာ် အဲသ့ာ်ကဆဲးအိာ်ဒီး တံဒီးသဲာ် တံအိာ်အုာ်အိာ်ချ့တံမးလဲာ် ကဒီးသဲာ်နီာ်ကစံာ်အတံစုလီာ် ခိာ်ခိာ်အဂီာ်န့ာ်လီာ်. တံကသမံသမိး ပုာ်ဆဲာ်လဲာ်ဒီး ဘာ်သ့ာ်သ့ာ် တံကလိာ်ဘာ်အီလဲာ် ကပတံထီာ်တံခိာ် MNSure လဲာ်ကမးန့ာ် Medicaid, MinnesotaCare, Qualified Health Plan မုတမ့ာ် တံအိာ်အုာ်အိာ်ချ့တံကွံာ်ထွဲအဂဲလဲာ် တံတုာ်လီာ်အီလဲာ်သ့လဲာ် တံကွဲးပံာ်အီလဲာ် လဲာ် Affordable Care Act (ACA) တံသိာ်တံသိာ်အဖိလဲာ်လဲာ် တံကဟံအီဒ် တံမးသကိးတံ, ဝဲအသ့အခါန့ာ်လီာ်.

- ပုာ်ဆဲာ်မးန့ာ် ပုာ်သဲာ်ဖုတဖုအတံမေးဖိလစံာ်အယံဒီး တလိာ်မးသကိးတံခိာ် တံအိာ်သးလဲာ် အတံအိာ်လဲာ် ပုာ်ဆဲာ်အတံအံးကွံာ်ပာ်ဆဲာ်တံ အဖိလဲာ်ဘာ်အယံ, တံကလိာ်ဘာ်လဲာ် ပုာ်ဆဲာ်တဖာ် ကဟံဖျါထီာ် တံဒူးသ့ာ်ညါနီာ်ပာ်တံဂုာ်တံကျဲအလဲာ်ပရဲန့ာ်လီာ်. လဲာ်ပရဲအံး ကဘာ်တံဖးကွံာ်အီလဲာ် Fairview အပုာ်ပာ်ဆဲာ်တံတဖာ်န့ာ်ဘာ်လီာ်.
- ပုာ်ဆဲာ်တကဲမးန့ာ်ဝဲ Charity Care မုတမ့ာ် Fairview ကျိပ်စုတ်ဝဲတံမေးဖိလစံာ်နီာ်တံမဲာ် ပုာ်ဆဲာ်အိာ်ဒီး ပုာ်သဲာ်ဖုတဖုလဲာ် အဟ့ာ်မး စဲာ်အီဒီးတဟံဖျါထီာ် ပုာ်ဟ့ာ်ကျိပ်စုတ်အတံဂုာ်တံကျဲအရဲ Fairview အအိာ်ချ့ဆဲာ်ချ့ကတီာ်အယံ ကဘာ်တံသမးအီလဲာ် Fairview န့ာ်လီာ်.
- ညီန့ာ်, ဝဲပုာ်ဆဲာ်ယုထဲာ်လဲာ် တဟံးန့ာ်ဝဲတံအုာ်ကီသးခိာ် အဲပိာ်ခွါ/အဲပိာ်မုာ် အတံမးကစံာ်အအိာ်ဝဲ အအိာ်အယံ, အဲသ့ာ်မးန့ာ် Charity Care တသ့ဘာ်န့ာ်လီာ်. အဲသ့ာ် ကဘာ်ပတံထီာ်ခိာ် MNSure လဲာ်ကမးန့ာ် ကသံာ်ကသီတံမေးဖိလစံာ်, MinnesotaCare မုတမ့ာ် Qualified Health Plan န့ာ်လီာ်.
- ပုာ်ဆဲာ်ယုထဲာ်လဲာ် တဘာ်ဆဲာ်အကန့ာ်စရီဆု အဲပိာ်ခွါ/အဲပိာ်မုာ် အတံအုာ်ကီအအိာ်လဲာ် တံမးအကျဲအကျဲလီာ်ဆဲာ် မုတမ့ာ် တံ ဖဲးတံမးအမုာ်နီာ်မုာ်သီအယံ, တံလဲာ်ဒီးပုးသးတဘျီအံး မးန့ာ်ဝဲ Charity Care တသ့ဘာ်န့ာ်လီာ်.

# ကျိပ်စုတံဆိပ်ထွဲမေးစာဖိလစံ

## တံပိတ်ထွဲ D

တံလံတပုတ်ယုတ်လံ **Charity Care** တံတံတံကျဲအပူတဖုတ်-

Fairview Charity Care တံတံတံကျဲတဖုတ်ဒီး Charity Care Plans အဂတဖုတ် တဟုတ်န့တံလံလံတဖုတ်ဘုတ်-

- ပုဆဲတဖုတ်လံ တလူပိတ်မဲထွဲ တံပတံထိပ် **Charity Care** အတံမဲအကျဲအကျဲတဖုတ်န့ ကဘုတ်တံသမဲအဲလံ **Charity Care** အဂီန့လီ.
- တံမုတ်ဟံပတြိဟံစဲပုဆဲအစရဲလံ တံအုတ်ကီခိပနံဒီး ပုပတံထိပ်တံဖိမုတ် တမဲသကိးတံဒီးတံဆိုးထိပ်တံအကျဲအကျဲ မုတမုတ်တံ ထာဖိပ်စုလံ တံအိပ်ယံသဲဖုတ်အအိပ်တခိ, တံကသမဲ ပုပတံထိပ်တံဖိလံ ကမဲန့ **Charity Care** အဂီန့လီ.
- တံမဲလံတံမဲန့အဲလံပုလံတမုတ် **Fairview** တဖုတ်, ပုမဲန့တံအဂလံ **Fairview** အဖိလစံတဟုတ်န့အပူတဖုတ်.
- တံကွဲထွဲတံမဲလံတံဟုတ်အဲဖဲ **Fairview** ကသံဒီးတဖုတ်.
- တံသူတံစွဲလံ အဘုတ်ထွဲဒီး ဝံစိတ်တံဆု, မုတမုတ် ပုတဂဲအတံအိပ်တံဆိးအပူတဖုတ်
- တံကွဲကွဲထာန့လီနီခိကွဲဂီလံ အအိပ်ထိပ်ခိဖျိ တနံတဘျိတံကွဲကွဲထာန့လီနီခိကွဲဂီလံ ပုဆဲလံအကွဲကွဲယံဘျိအသး လံတမဲန့ တံမဲစုလံ **Charity Care** တဖုတ်ဘုတ်န့လီ. တံဟုတ်ကုတ်လံ တံကမဲဘုတ်လံတံဆိတဲတဖုတ်အဲန့ ကဘုတ်လဲခိဖျိ ကျိပ်စုတံဆိပ်အကျဲအကျဲတဖုတ်န့လီ.
- ပုလံတမုတ် ပုအဲရဲကဲဖိတဖုတ် မုတမုတ် အဲရဲကဲအထံဖိကီဖိတဖုတ် လံအအိပ်လံအဲရဲကဲအချာတဖုတ်န့ မဲန့ **Charity Care** တသ့ဘုတ်, တံအံပုတ်ယုတ်ဒီး ပုဆဲလံ အအိပ်ဒီး ဘုတ်စုဒီး ဟိပ်ခိတ်ဘိမုတ်ကိဖိတဖုတ်န့လီ. တံအံတပုတ်ယုတ်ဒီး ကိဖိ လံတအိပ်ဒီး လံလဲလံအအိပ်လံကီအဲရဲကဲဒီး ပုလံတအိပ်ထိတ်တဖုတ်ဘုတ်န့လီ.
- **Fairview** ကသံဒီးလံ အမဲဒုတ်တံလံ တံသဘျူအပူတဖုတ် (**free-standing clinic**) ပုယုတ်မဲသကိးတံလံ ကျိပ်စုတံမဲစဲ (**Medical Assistance**) လံအအိပ်လံ ကီစဲအချာတဖုတ်န့လီ. လံတံန့အယိ, ပုဆဲလံအိပ်ဒီး ကသံဒီးလံအမဲဒုတ်တံလံ တံသဘျူအပူတဖုတ် (**free-standing clinic**) အပူတဖုတ်န့ တမဲန့ **Charity Care** ဘုတ်န့လီ.
- တံမဲစဲတံမဲတဖုတ်လံ တံတဟုတ်အပူလံ တံအုတ်ကီခိပနံတဖုတ်န့ မုတမုတ်ဘုတ်လံ တံဆိကမိပ်အဲလံ တံကွဲထွဲ တံဟံပနီဟံအဲတဖုတ်အသိးဘုတ်အယိန့လီ.
- ခိဖျိမုတ်ကျဲလဲကွဲအဲမုတ် မုတ်ကျဲလဲကွဲတံမဲလံ တံဆိလဲဖုတ်တံမဲတဖုတ်အယိ, **Fairview Home Medical Equipment and Fairview Orthotics & Prosthetics** တဖုတ် တအိပ်လံဖိလစံအဲအဖိလံဘုတ်န့လီ.
- **Fairview Homecare and Fairview Pharmacy** အိပ်ဒီး အကစဲဒုတ် **Charity Care** အဖိလစံတဖုတ်ဒီး တပုတ်ယုတ်လံ ဖိလစံအဲအဖိလံဘုတ်န့လီ.
- တံမဲလံလံ အဘုတ်ထွဲဒီး **Fairview** လံအမုတ်ခိပနံလံ အလီဆိတဖုတ်န့ တဘုတ်ထွဲယုတ်ဒီးဖိလစံအဲဘုတ်, ဘုတ်ဆုတ် တံတဟံပနီအဲလံအမုတ် **Fairview Maple Grove Ambulatory Surgery Center, Crosstown Surgery Center, ဒီး Greenview Alzheimer** တဖုတ်ဘုတ်န့လီ.
- တံမဲလံအဘုတ်ထွဲဒီးတံသ့တံဘုတ်အတံမဲလံ တံဟုတ်အဲဖဲတံလံလံ တမုတ် **Fairview** တံကရဲကရဲတဖုတ်န့ တပုတ်ယုတ်လံ တံတံကျဲအဲအပူဘုတ်န့လီ.

# ကျိုင်းစုတော်ဆိုင်ထွဲမေးစာဖိလစံ

## တော်ပိတ်ထွဲ E

### Charity Care တော်တိုင်ကျဲတဖဉ်ဒီး - တော်မေးစာဖိလီကျဲကျဲအကတဖဉ်

- ကျိုင်းစုတော်ပိတ်တော်ကဟ်ကွိုင်တဖဉ်
  - Designated Fairview Management ကသမံထံတော်ကွိုင်ကဟ်ကွိုင်ခဲလက်လါကယုဆာတော်ပုဆါအတော်သုတော်ဘဉ်လါကဟ်တော်အပူန့ဉ်လီၤ. ထံတော်ဂုၤလါတော်ကဟ်ကွိုင်အီၤလါအပဉ်ယုဒီးပုဆါတဖဉ်လါတဆိဉ်ဒီးကျိုင်းစုတော်တိစာမေးစာဖိတဖဉ်တော်ကရဲကျဲလါတော်ကဟ်န့ဉ်တော်အပူဒီးဟ်ဖျါထီဉ်အီၤဒ် Charity Care အသီးန့ဉ်လီၤ. တော်ဂုၤအဂဲလက်တော်ကရဲကျဲမေးအီၤဒီးကဟ်ဖျါထီဉ်အီၤဒ်တော်ပာတော်ပြဲတော်ကျဲလါဘဉ်လိာ်တဖဉ်အသီးဒီးတဖဉ် Charity Care မုတဖဉ် Bad Debt. ဒ်တော်ဒုးန့ဉ်ဟ်ဖျါအီၤလါကဟ်ခဲဒီးဖဲဒ်ဒ်ရဲကျဲတော်န့ဉ်ကျဲတဖဉ်အဖိလက်အသီးန့ဉ်လီၤ. ပုဆါတဖဉ်တော်ဖိလါအတလါကွိုင် FPL တော်န့ဉ်ကျဲတဖဉ်ဒီးအိဉ်ဒီးကသံဉ်ကသီကန့ဉ်စုစရီစုအိဉ်တော်ခဲလက်လါအတလါကွိုင်ဟံဉ်ယီတော်ဟဲန့ဉ်ခဲလက်ဟ်ဖိုဉ်လါတချုးတော်ထွဲကွိုင်ခိသ့လါအပူကွိုင်န့ဉ်အဂီၢ်တဖဉ်တော်ကယုအီၤလါကပတံထီဉ် Charity Care ခိဖျါ ကျိုင်းစုတော်ပိတ်တော်ကဟ်ကွိုင်န့ဉ်လီၤ.
- စံနယုာ်ပုဆါန့ဉ်လီၤပဉ်ယုာ်တော်တဖဉ် (Senior Partners) -
  - Fairview Senior Partners မုာ်ပုဆါယုာ်မေးသကိးတော်လါ Fairview ဒီး Senior Community Servicesတဖဉ်အဘဉ်စာန့ဉ်လီၤ. အာဉ်လီၤအီၤလါအသးလါကဟ်လါတော်ဆါဟံဉ်ဒီးကသံဉ်ဒီးတဖဉ်ဒီးတော်ဟ့ဉ်သကိးတော်အုဉ်ကီၤတဖဉ်ဒီးစုလါတော်ထွဲကွိုင်အီၤတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. တော်တိုင်ကျဲအံၤအကရုဖိတဖဉ်န့ဉ်ပာ်လါအဝဲသ့ဉ်အိဉ်ဒီးမုဒါလါတော်ဖိတော်လံၤတမံလါလါအဂီၢ်လါတဘဉ်တော်ကျဲဘာအီၤလါ Medicare. ဒ်အမုာ်ကသံဉ်ကသီလါတော်ကွိုင်လါဟံဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ. Charity Care ပါအုာ်တော်မုဒါခိဉ်ကမေးဘဉ်လိာ်စုစရီတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. စုလါတော်ယုကဒါကွိုင်အီၤလါန့ဉ်ကဘဉ်တော်မေးပုဆါန့ဉ်ကဒါကွိုင် Charity Care တော်ကျဲလါကျဲဘဉ်တော်န့ဉ်လီၤ.
  - လံာ်ပတံထီဉ်တော်တဖဉ်လါတော်ဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်
    - ~~လံာ်ပတံထီဉ်တော်ခဲလက်န့ဉ်တော်ကအုာ်ထီဉ်အီၤဒီးကအုာ်တော်ရဲကျဲပုဆါလါ Senior Community Services မုတဖဉ် ကီၢ်ခဲဒ်ဒီးတဖဉ်လါတော်လီၤယံၤန့ဉ်လီၤ. ပုဆါတဖဉ်ကအုာ်ယုထီဉ်လံာ်ပတံထီဉ်တော် မုတဖဉ် တော်တိုင်ကျဲအီၤထီဉ်ခိဖျါကိး 952-767-0665 မုတဖဉ် လါကွိုင် www.seniorcommunity.org လါကယုာ်ခိဉ်တိအုာ်လီၤကဒါ မုတဖဉ် www.aega.org/senior-services လါ Range အဂီၢ်တတုာ်.~~
  - တော်ကြားဝဲဘဉ်ဝဲန့ဉ်ထီဉ်
    - ပုဆါကဘဉ်ဆဲးလီၤမံၤလါ Medicare အကူ A ဒီး B အပူဒီးတော်ဘဉ်အိဉ်လါတော်ဆိတလဲတော်တိုင်ကျဲအဖိခိဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.
    - မေးန့ဉ် Medicare တော်မေးပုဆါထီဉ်စာတော်တသ့ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.
- Retro Charity Care/Medically Indigent Charity Care
  - ပုဆါမုာ်အိဉ်ဒီး အဝဲအံၤ MA မုတဖဉ် MinnesotaCare ဒီးတော်မေးစာဖိလီကျဲကျဲမုာ်န့ဉ်သီတဖဉ်လါတဘဉ်တော်ကျဲဘာအီၤလါ MA/MinnesotaCare န့ဉ်, စုစရီလါအအိဉ်ထီဉ်တချုးလါ MA တော်အုဉ်ကီၤဟ့ဉ်ခွဲးအမုာ်န့ဉ်ဘဉ်သ့ဉ်သ့ဉ်ကကြားဝဲဘဉ်ဝဲလါ Charity Care အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.
- တော်မေးစာဖိလီတော်အပူလါတော်တအုဉ်ကီၤအီၤ
  - လါတော်တိုင်ကျဲလါတော်မေးန့ဉ်အီၤသ့လါကျိုင်းစုတော်တိစာမေးစာဖိလီစံဉ်အဖိလက်, ပုဆါအိဉ်ဆိးဖဲမံဉ်န့ဉ်ဖိထီဉ် (Minnesota) ဒီးဝဲး(စ)ခဉ်စာဉ် (Wisconsin) တဖဉ် ကကြားဝဲဘဉ်ဝဲလါတော်မေးစာဖိလီကျဲကျဲမုာ်န့ဉ်လါတော်ဆါဟံဉ်တော်မေးစာဖိလီတဖဉ်အဂီၢ်တချုးလါတော်ပတံထီဉ် Charity Care တော်မေးစာဖိလီကျဲကျဲမုာ်န့ဉ်လီၤ. တော်မေးစာဖိလီကျဲကျဲမုာ်န့ဉ်ဒီးသန့ထီဉ်အသးလါပီၤရီခိဉ်ကျဲကျဲတော်ယုကွိုင်တီၤပတီၢ်တော်အာဉ်လီၤအီၤလါအဖိခိဉ်ဒီးတဖဉ် charity care တော်တိုင်ကျဲဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

# ကျိပ်စုတင်ဆိုင်ထွဲမေးစာဖိလစံာ်

## တင်ပိာ်ထွဲ F

### ကနွဲစရိဒီးတင်ယုကုာ်စုကနွဲတဖာ်

- ~~Fairview ဆိုင်ဒီးကနွဲစရိဒီးတင်ယုကုာ်စုကနွဲဖိလစံာ်လီၤဆိတဖာ်လၢတင်ပၤန့ၢ်အိၤသ့ခိဖျိပုာ်ယဲၤဆန့ၢ် [www.healtheast.org](http://www.healtheast.org) မ့တမ့ၢ် [www.fairview.org](http://www.fairview.org) မ့တမ့ၢ် ခိဖျိကိး Fairview ပုၤပုၤစူးကါတင်တင်မၤစၢၤ ၆ 612-672-6724 မ့တမ့ၢ် 888-702-4073, HealthEast ပုၤပုၤစူးကါတင်မၤစၢၤ ၆ 651-232-1100 မ့တမ့ၢ် 1-866-770-6411 မ့တမ့ၢ် Fairview Range ပုၤပုၤစူးကါတင်မၤစၢၤ ၆ 218-362-6624 မ့တမ့ၢ် 877-390-6624 န့ၢ်တက့ၢ် ဖိလစံာ်ပုာ်ယဲၤဆန့ၢ်ဒီးတင်ပၤတင်ကျိပ်လီၤတင်လီၤဆဲးအါထိုင်ဘၣ်မးဒီး~~
  - ကနွဲစရိတင်ဖဲတင်မၤ - Fairview ကထူးထိုင်ဟ့ၣ်လီၤကနွဲစရိတင်ပၤဖျါတဖာ်ဒ်တင်ဒုးအိၣ်ထိုင်အိၣ်လၢတင်ဆၢကတိၢ်အတက့ၢ်ပုၤအသိးဒီးတင်ကဟ့ၣ်လီၤအစုၤကတၢၢ် 120 သီစးထိုင်လၢတင်ဆၢလီၤတင်လဲၤဒီးပုးသးကနွဲစရိအခိၣ်ထံးတဘျီ တချူးလၢတင်စးထိုင်မၤတင်ယုကုာ်စုကနွဲအသိတဘျီလၢစုာ်ဖိုင်ဝဲန့ၢ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.
  - တင်ယုကုာ်စုကနွဲစရိတဖာ် - Fairview ကဟ့ၣ်လီၤအစုၤကတၢၢ် 240 သီစးထိုင်လၢတင်ယုကုာ်စုကနွဲစရိ ခိဖျိကျဲအကလုာ်ကလုာ်, ဒ်အမ့ၢ် တင်ဒုးန့ၢ်ပၤဖျါထိုင်တင်အုၣ်ကီၤလၢအကြားဝဲဘၣ်ဝဲ မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသိတိတိစၢၤမၤစၢၤ, တင်ဘူးတင်လဲတင်ရဲၣ်တင်ကျဲတဖာ်, charity care မ့တမ့ၢ် အဂၤတဖာ်န့ၢ်လီၤ.
  - တင်ယုကုာ်စုကနွဲတင်ဖဲတင်မၤတဖာ် - လၢတမ့ၢ်-တင်ဘူးတင်လဲတဖာ်အဂီၢ်, Fairview ကဆၢခိစုစရိတဖာ်ဆူစၢၣ်စးကရၢလၢအယုကုာ်စုကနွဲတဖာ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် တင်ယုကုာ်စုကနွဲဖိးသဲစးပိာ်ထွဲထိုင်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. Fairview ကဟ့ၣ်လီၤပုၤဆိဒီးတင်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအစုၤကတၢၢ် 30 သီတချူးလၢတင်စးထိုင်ယုကုာ်စုကနွဲအသိတဘျီန့ၢ်လီၤ.

### ပုၤဟ့ၣ်တင်မၤစၢၤစရိတဖာ်

Fairview ဆိုင်ဒီးပုၤဟ့ၣ်တင်မၤစၢၤကရူၢ်စရိတဖာ်လၢအဟ့ၣ်လီၤဂီၢ်အူဒီးကသံၣ်ကသိတင်မၤစၢၤလၢအလီၢ်အိၣ်တဖာ်ဆူပုၤဆိတဖာ်အဆိုင်ဖဲ တင်ဆိဟံၣ်တင်သ့ၣ်ထိုင်န့ၢ်လီၤ. စရိဒုးန့ၢ်ပၤဖျါထိုင်ပုၤဟ့ၣ်တင်မၤစၢၤဖဲလဲၣ်တဖာ်လၢတဘၣ်တင်ကျါဘၢအိၣ်လၢ Fairview ကျိပ်စုတင်တိစၢၤမၤစၢၤဖိလစံာ် (ကွၢ်တင်ဘျးဝဲပိာ်ထွဲထိုင်). <https://www.fairview.org/search/doctors>  
မ့တမ့ၢ် [https://www.healtheast.org/images/stories/billing/covered\\_providers.pdf](https://www.healtheast.org/images/stories/billing/covered_providers.pdf)

### တင်ကရၢကရိတင်ကျဲလီၤကျဲၤဘၣ် -

- Fairview Grand Itasca ကသံၣ်ကသိထံးထၢၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- Fairview Lakes ကသံၣ်ကသိထံးထၢၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- Fairview Northland ကသံၣ်ကသိထံးထၢၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- Fairview Range ကသံၣ်ကသိထံးထၢၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- Fairview Ridges တင်ဆိဟံၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- Fairview Southdale တင်ဆိဟံၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- မံၣ်န့ၢ်စိထံးထၢၣ်ဖိမိၤကသံၣ်ကသိထံးထၢၣ်, Fairview ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- HealthEast St. John တင်ဆိဟံၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- HealthEast St. Joseph တင်ဆိဟံၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- HealthEast Woodwinds တင်ဆိဟံၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- HealthEast Bethesda တင်ဆိဟံၣ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- HealthEast ကသံၣ်ဒၢးတဖာ်ဒီးတင်ကရၢကရိလၢတင်ပျဲပုၤခိသ့တဖာ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.
- Fairview ကသံၣ်ကသိကရူၢ်ဟံးန့ၢ်စူးကါဖိလစံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.

### ဖိလစံာ်အခိၣ် -

တင်ခိတင်သ့တင်လဲၤတရံးကရၢခိၣ်ခံၣ်တဂၤ

### ဘၣ်တင်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်န့ၢ်အိၣ်လၢ -

Fairview ဝဲၤကျိပ်တင်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤတင်အခိၣ်န့ၢ်တဖာ် (Fairview Board of Directors)

### မုၢ်န့ၢ်(တဖာ်)-

တင်စးထိုင်စူးကါမုၢ်န့ၢ် -2-18-07, ကမံးတင်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်န့ၢ်

တၢ်လဲလိာ်တဖၣ် - ပှၤတၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအကူၢ်အၢၣ်လီၤအုၣ်ကိၤ ကျိၣ်စ့တၢ်ရၣ်တၢ်ကျဲၤလၢပှၤဆါတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ် ဆဲးလီၤမုၢ်နံၤ 12-16-04

တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤမုၢ်နံၤ - 2/1/15, 12/1/15, 12/29/2015, 1/29/2016, 7/24/2017

တၢ်သမံသမိးမုၢ်နံၤ - Fairview ကမံးတံၣ်ကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကိၤဟ့ၣ်ခွဲးကဒါက့ၤအီၤ - 4/16/15, 6/17/16, 8/17/17

တၢ်မၤကထိၣ်လိၣ်ထီၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤမုၢ်နံၤ - 6/1/15, 6/17/16, 11/1/17